
Ивица Дачић: Сигурно се неће догодити да Србија прво призна Косово, па да тек онда разговара са Приштином
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Министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је да се "сигурно" неће догодити да
Србија прво призна Косово па да тек онда разговара са Приштином.

  

"Ми имамо свој став, не признајемо Косово као нелегалну творевину", рекао је Дачић
новинарима у Београду после састанка са министром спољних послова Зеленортских
острва Луишом Филипеом Липешом Таварешом.

  

  

Он је оценио да је једнострано проглашена независност Косова акт противан
међународном праву који како је рекао, "ниједна земља на свету не би прихватила, па
неће ни Србија, без обзира на притиске и разговоре које ће неко водити или не". 

  

Дачић је навео и да се Немачка и Велика Британија противе причи о могућој промени
граница док остале земље, како је казао, подржавају да се дође до компромиса и не
мешају се у то како ће Београд и Приштина постићи компромис.

 1 / 2



Ивица Дачић: Сигурно се неће догодити да Србија прво призна Косово, па да тек онда разговара са Приштином
уторак, 18 септембар 2018 14:10

  

"Једино их занима да ће то бити договор", казао је министар и додао да је важно да
земље које нису признале независност Косова дају снагу Србији да дође до компромиса.

  

(Бета)
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